
   

 

,PROTOKOLL FRA STYREMØTE     

     
     

__________________________________________________________________________     
STYREMØTE 2020-05-12                                            Sted:  Nett                                   

     
TILSTEDE:      

Einar Tollaksvik, Marita Laastad, Thomas S. Jansen, Geir Høines, Eirik Simonsen, 
Terje O Hagen, Tore Meinert.  
 

__________________________________________________________________________     

 

Sak 1: Godkjennelse av innkalling og saksliste 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 
 
Sak 2: Godkjennelse av protokoll 2020-04-21 
 
Vedtak: Protokoll fra styremøte 21.04.2020 ble godkjent 
 
 
Sak 3 Resultater idedugnadsmøte/ byutvikling 
 
Har ikke fått gjort noe mer her pga situasjonen vi er inne i. Men ble kontaktet av 
Wanda Helgesen igjen. Hun har fortsatt en drøm om å starte cafe/ lunsjplass i 
Kopervik. Hun skal lage et innlegg til sosiale medier for å sjekke ut hva folk vil ha. Vi 
legger ut innlegget for henne på våre facebook sider.  
 

- Forslag til vedtak: Sender en søknad om penger til forstudie som planlagt. Og 
bistå Wanda Helgesen i arbeidet å starte cafe.   

 
 



   

 
 
 
Sak 3:1 Dagligvarehandelen 
 
Har ikke hørt noe mer om saken siden sist møte.  
 

- Forslag til vedtak: Vi følger med og bistår i arbeidet. 
 

 
 
Sak 3.2 Inntekter til BVK 
 
Vi har søkt om sponsormidler og prøver hele tiden å få flere medlemmer. Hvis vi får 
penger til forstudie på masterplan, kan deler av det tilfalle arbeid som blir gjort av 
Byen vår Kopervik, på lik linje med innleide personer. Styret må også gjøre seg en 
mening om sentrumstillegget skal tas bort på innbetalingene til høsten, Siden dette er 
penger som er øremerket aktiviteter i sentrum. Disse aktivitetene er jo blitt avlyst i 
vår.   
 

- Forslag til vedtak: Sender en søknad til kommunen om penger til forstudie som 
planlagt. Marita setter opp et forslag om enten ta vekk sentrumstillegg eller en 
prisreduksjon på 2 måneder, så diskuterer vi det på neste styremøte.  

  
 
Sak 3:3 Generalforsamling 
 
Generalforsamlingen blir avholdt torsdag 14.05.2020. på nett. Daglig leder, styreleder 
og styremedlem Marita Laastad er fysisk til stede i SR-bank sine lokaler og avholder 
generalforsamling. Styremedlem Thomas S Jansen tar seg av det tekniske. 
 

 
Sak 3:4 Skilting 
 
Det er kommet et ønske om mer skilting på riksveien mot Kopervik sentrum. Daglig 
leder har, med hjelp av styremedlem Geir Høines funnet ut at det er Hilde Pettersen 
som vi må snakke med om dette. Har tatt kontakt med henne for å spør om hun kan 
hjelpe oss.   
 
 

- Forslag til vedtak: Har dialog med Hilde Pettersen og prøver å få skilting på 
plass. 



   

 
 
Sak 3:5 MO-senter 
 
Kommunen vurderer å kjøpe Kopparen for å etablere MO- senter der. Vi mener at det 
vil være negativt for Kopervik å samle denne gruppen mennesker til sentrum. Har 
endelig fått svar av Arvid Eikeskog. Svaret er sendt ut til medlemmer av styret. 
 

- Forslag til vedtak: Følge med, siden det er en politisk avgjørelse om hvor MO-
senteret kommer. Og heller komme med innspill til politikerne hvis vi er uenige 
med plasseringen. 

 
 
 
Sak 3:6 Coronasituasjonen 
 
Er det noe vi som organisasjon kan gjøre for medlemmene våre nå i disse 
coronatider? 
 

- Forslag til vedtak: Det blir ikke sendt ut purringer på medlemskontingenten. 
Daglig leder forsetter og dele informasjon for bedriftene. 

 
 
 
Sak 3:7 17.mai 
 
17.mai i år blir en annerledes feiring enn den vi er vant med. 17.mai komiteen har 
avlyst det som skaper folkemengder. Styret i Byen vår Kopervik bestemmer at de 
sponser salutten. 
 
 
 
Sak 3:8 Gjestebrygg 
 
Har fått noen henvendelser fra folk som tror det er Byen Vår Kopervik som driver 
gjestebryggen i Kopervik. Når vi sjekket det opp, så står vår mailadresse som info på 
forskjellige sider. 
 

- Forslag til vedtak: Daglig leder tar kontakt med de som er kontaktperson for 
gjestebryggen og ordner opp i det. Daglig leder prøver også å få til litt bedre 
informasjonsflyt mellom aktørene. 

 



   

 
 
 

 
  

 
 


